
Intervju med Lilly Ghodsian 
Mitt första styrelsemöte med RGMF  

Det var ett trevligt gäng jag träffade och alla var väldigt välkomnande. Det 
var mycket som togs upp och en lång dag men väldigt värdefull och 
trevligt hela tiden. Det jag fick insikt i är att alla föreningar i Sverige kan 
lägga motioner till förbundet som dom vill att vi driver, och att det är 
kanske lättare som ett förbund att föra allas talan.  

Min erfarenhet som ställföreträdare  

Har i mitt hela liv jobbat inom LSS och Psykiatri. Så jag har lång 
erfarenhet inom dessa områden och där många av våra huvudmän kommer 
ifrån. Har jobbat som ställföreträdare i ca 20 år och har en hel del klienter. 
Var även engagerad i flyktingvågen under 2012–2015 och var tjänstledig 
för att hjälpa till en hel del med alla nyanlända som kom och behövde en 
hjälpande hand.  

Min roll som styrelseledamot i RGMF  

Jag hoppas kunna göra förändring för alla oss ställföreträdare men även i 
viss mån för våra huvudmän som t ex att få myndigheter att ändra namnet 
från huvudman till klient. För huvudman klingar inte så bra tycker jag. Har 
redan påbörjat den processen i en del kommuner men det är mycket kvar 
att göra. Men även att kunna få förändringar i vår roll och att få 
myndigheter och boenden att förstå vad det är vi verkligen gör. För den 
kunskap över vad vi utför är dessvärre inte förankrad hos alla och man vill 
lägga över väldigt mycket på oss som vi inte ska göra. Den största 
förändringen hoppas jag kommer att bli i framtiden är vår ersättning för det 
jobb vi gör. Det är ett långt krävande jobb och vi behöver få en skälig 
ersättning som även ska kunna bli pensionsgrundande. 


